

TOEFL

轻松学托福考试也精彩

# 精彩

等写她连藏景,就感应是文化 8 宾东福文章,了新美国社会

中国出版集团 東すよ版中心



TOEFL.

**PTIDETINE** 

中国出版集团

### 图书在版编目(CIP)数据

托福精彩阅读/泰德教育编.—上海:东方出版中心,2004.8 ISBN 7-80186-232-5

I.托... III.泰... III.英语—阅读教学—高等教育—自学参考资料 IV.H319.4

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2004) 第 072987 号

### 托福精彩阅读

出版发行: 东方出版中心

地 址:上海市仙霞路 345 号

电 话: 021-62417400

邮政编码: 200336

经 销:新华书店上海发行所

印 刷:科达彩色印刷有限公司

开 本: 787 × 1092毫米 1/16

字 数:130千

印 张: 18.75

版 次: 2004年8月第1版 2004年8月第1次印刷

ISBN 7-80186-232-5

定 价: 29.80元

## 读者反馈表

性名:性别: □男 □女 文化程度: □初中 □高中 □大专 □本科 □研究生以上 单 位
1.您是通过何种途径知道本书的? □同事、朋友介绍 □逛书店  □报纸、杂志  □网络 □其他
2.您通常习惯以何种方式购买图书? □书店 □按报纸推荐邮购  □上网购买  □团体订购 □其他
3.请您对本书予以评价: □很好  □好  □一般  □差  □很差 您评价的理由:
4.您目前急需的外语类图书有哪些?(可多选) □听说能力强化训练辅导书 □词汇记忆类图书 □考研辅导书 □四、六级考试辅导书 □雅思考试辅导书 □TOEFL 考试辅导书 □其他
5.您觉得本书的价格:□偏高 □合理 □偏低
6.阅读此书后,您觉得:□很有帮助 □效果一般 □没有收获
f详细填写本反馈卡并按以下地址填写寄回,您将不定期收到精美书讯以及其他精美礼品。

网址:www.englishtide.com

地址:北京市朝阳区亚运村汇欣大厦 A 座 0201 室 邮编:100101

发行热线:010-84971747 010-84991068 800-8101361

传真:010-84990350

E-mail: hongyj@tidetime.com

# 泰德英语系列图书编委会

主任: 柯霖 邹晓东

编 委 (按姓氏笔画顺序):

马 俊、叶剑虹、许一凡、刘丹书、江 奕 范 励、杨利红、洪一菁、顾 波

### 顾问专家(按姓氏笔画顺序):

史志康教授 上海外国语大学英语学院

张文霞教授 清华大学外语系

陈国华教授 北京外国语大学中国外语教育研究中心

罗伟刚教授 上海电视大学外语系

顾大僖教授 上海师范大学英语学院

黄必康教授 北京大学英语语言文学系

黄勇民教授 复旦大学外国语言文学系

黄国文教授 中山大学外国语学院

# 前 言

托福阅读是托福考试中的难点,本书中的阅读文章全部来自 ETS 正版 授权的托福真题,希望能借此给大家一个托福阅读的语言环境,并让大家从中了解托福阅读文章所涵盖的范围。一般来说,托福考试阅读部分考察的是 考生在英语国家进行正常学习所必须具备的英语阅读能力,所以文章基本 上也是学术性较强的文章,它们的特点是:用词书面化、专业化,甚至有些晦涩;句子成分复杂或者结构复杂,阅读的时候需要特别集中注意力。所以,本 书是想让大家当作精读的教材,而不是习题或者泛读的教材,所以希望大家 在使用本书的时候要尽量把其中的文章读通读懂。

每篇文章的讲解由三部分组成,词汇(包括短语和专业词汇)、难句解析和阅读的 Tips。难句解析主要强调的是句法的构成,希望通过对句子成分的分析让大家了解句子的基本构成,抓住其主要脉络,其他修饰限制的成分就可以迎刃而解。 Tips 部分主要是根据文章所涉及的内容,提供一些相关背景知识,让大家对美国历史、地质学、建筑学、天文学等托福考试所涉及的方方面面都有一个大致的了解,在细小处补充大家的知识结构。

鉴于编者水平有限及时间原因,书中难免有错漏之处,希望广大读者提出宝贵意见,和大家一起共同学习探讨!

# 旦 录

### 美国社会、历史及文化

- 3/美国最初的司法系统
- 6/美国流行文化
- 9/美国新闻业
- 12/新闻业的隐私权
- 15/廉价报纸
- 18/ 农业科学的发展
- 21/粗放耕作和集约耕作
- 24/ 水陆运输和农业发展
- 27/美国西部的运输
- 30/交通
- 33/公共交通工具的发展
- 36/ 铁路
- 39/ 城市规划
- 42/ 市政建设
- 45/ 工业化前美国城市的发展
- 48/ 北美殖民地城市的发展
- 51/ 新英格兰殖民地
- 54/ 西部开发
- 57/北美西部气候
- 60/ 牧民与马奶
- 63/ 康斯托克矿脉
- 66/ 环境污染

# 艺术

71/ 美国殖民地美术起源 74/ <del>壁</del>画

- 77/印象派作品
- 80/爵士乐
- 83/现代舞和芭蕾舞
- 86/ 摄影
- 89/ 电影
- 92/ 电影的视觉原理
- 95/ 宽银幕电影的发展
- 98/玻璃艺术
- 101/ 陶艺
- 104/ 女诗人
- 106/ 震颤派教徒的椅子

### 建筑

- 111/美国吊桥
- 114/20世纪50年代的建筑
- 117/钢铁用于建筑
- 120/莱维镇

### 人类学、考古学

- 125/ 左撇子和右撇子
- 128/ 人类取火
- 131/原始画
- 134/陶器
- 137/ 篮子编制艺术
- 140/ 化石
- 143/ 化石的由来
- 146/ 恐龙足迹化石的研究

# 目 录

- 149/ 考古学家调查遗址
- 152/ 古代伊拉克
- 155/ 霍荷卡姆文化
- 159/新石器时代的农业

### 天文学

- 165/火星
- 168/ 土星
- 171/ 流星
- 174/ 陨星
- 177/ 双星
- 179/ 螺旋星云
- 181/天文摄影
- 184/ 女天文学家

### 动植物

- 189/动物自我认知能力
- 191/信息素
- 194/ 海参
- 197/海狸
- 200/海鸟
- 203/ 鲸
- 206/ 鲸传信
- 209/ 蚂蚁
- 212/ 蜜蜂采蜜
- 215/ 鱼龙
- 218/ 玉米

221/ 茶叶

### 自然科学及社会科学

- 227/ 动植物的依赖关系
- 230/ 生态系统
- 233/天生和培育
- 236/ 真菌素
- 239/ 泊松比
- 242/ 年代鉴定
- 245/ 岩石
- 248/ 岩浆变不同岩石
- 251/ 燃素理论
- 254/ 记忆
- 257/大气预报和电讯
- 260/冰箱
- 263/ 决策表
- 265/事件发生的可能性
- 267/ 电视的负面效应

### 自然现象

- 273/ 陆地生态系统
- 276/ 地球水循环
- 279/蒸发和升华
- 281/ 光合作用
- 284/ 风传粉
- 287/ 房屋的腐蚀



·		
	·	

### ---

### 美国最初的司法系统

Prior to the adoption of the Constitution in 1787, the United States was governed by the Articles of Confederation. Under the Articles, practically all functions of the national government were held by a single-chamber legislature called a Congress. The absence of a national judicial system was considered a major weakness of the Articles. Consequently, the delegates gathered at the Constitutional Convention in Philadelphia in 1787 expressed widespread agreement that a national judiciary should be established. There was much disagreement, however, on the specific form it should take.

The first proposal presented to the Convention was the Virginia Plan, which would have set up both a Supreme Court and a set of lower national Opponents of the Virginia Plan responded with the New Jersey courts. Plan, which called for the creation of only a Supreme Court. of the New Jersey Plan were especially disturbed by the idea of lower national courts. They argued that the local state courts could hear all cases first and that a right of appeal to the Supreme Court would be sufficient to protect national rights and provide uniform judgments throughout the country. The conflict was resolved by a compromise that postponed the the Constitution established the Supreme Court and gave Congress the right to create lower courts, if desired. When the new Congress convened in 1789, its first major concern was judicial organization. Once again, question was whether lower national courts should be created. Attempts to resolve this conflict split Congress into two distinct groups. One group, which believed that national cases should be heard in local state courts first and by the Supreme Court only on appeal, expressed fear that the national government would destroy the rights of states. The other group feared that state courts would handle cases from other states and coun-The law that emerged from this debate set up a judicial system composed of the Supreme Court, a set of circuit courts, set of district courts. Thus, the power to create lower national courts was immediately exercised by Congress, which created not one but two sets of lower courts.





### Notes 词汇注释



- 1. judicial [dʒu(:)'di[əl] adj.司法的. 法院的
- 2. delegate ['deligit] n.代表 vt.委派……为代表
- 3. judiciary [dzu(:)'difiəri] adi:司法的, 法院的 n.司法部, 司法官, 审判员
- 4. compromise ['kompremaiz] n.妥协、折衷 v.妥协、折衷
- 5. convene [kən'vi:n] v.召集, 集合



### 专业调汇

Supreme Court 最高法院

### 难句解析

1. Consequently, the delegates gathered at the Constitutional Convention in Philadelphia in 1787 expressed widespread agreement that a national judiciary should be established.

本句基本结构:主语(the delegates)+谓语(expressed)+宾语(agreement), gathered at the Constitutional Convention in Philadelphia 分词结构作定语修饰主语 the delegates, that...established 作定语从句修饰宾语。

参考译文:因此,在1787年费城的制宪会议上,代表们一致认为应该建立国家司法制度。

2. They argued that the local state courts could hear all cases first and that a right of appeal to the Supreme Court would be sufficient to protect national rights and provide uniform judgments throughout the country.

本句基本结构:主语(They)+谓语(argued)+宾语从句(that the local...first)+and+并列的宾语从句(that a right...country)。

参考译文:他们主张州法庭先审理所有的案件,因为上诉到最高法院的权利足以保护国家权利且能给国内案件提供一致的判决标准。

3. One group, which believed that national cases should be heard in local state courts first and by the Supreme Court only on appeal, expressed fear that the national government would destroy the rights of states.

本句基本结构:主语(One group)+谓语(expressed)+宾语(fear)。Which...on appeal 是非限制性定语从句修饰主语 One group。that the national...states 是宾语fear 的同位语从句。

参考译文:那些坚信国内案件应该先由州法庭审理,最高法庭只审理上诉案件的人表示他们担心联邦政府会剥夺州政府的权利。



美国 1787 年宪法是早期资产阶级革命时代的一部重要文献。 宪法规定美国为联邦制国家,规定了联邦政府的权力,有利于资产阶级和种植园主的统治,维护了国家的统一和独立;宪法根据三权分立学说规定了美国国家职权的设置,确立了美国的共和政体,从根本上否定了封建专制。宪法的出台有利于防止权

力的过分集中和暴政的出现;宪法关于民选政府的规定,关于人民权利的 10 条修正案等,确立了资产阶级民主的一般原则,具有一定的民主性。宪法体现了独立革命的重大成就,充分体现了资产阶级的利益和意志,使美国的政治局面保持长期稳定。但它也有一定的局限性,如允许奴隶制存在,不承认黑人和印第安人的平等权等。



### **\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\***

### 美国流行文化

A folk culture is a small, isolated, cohesive, conservative, nearly self-sufficient group that is homogeneous in custom and race, with a strong family or clan structure and highly developed rituals. Order is maintained through sanctions<sup>2</sup> based in the religion or family, and interpersonal relationships are Tradition is paramount<sup>3</sup>, and change comes infrequently and slowly. There is relatively little division of labor into specialized duties. Rather, each person is expected to perform a great variety of tasks, though duties may differ between the sexes. Most goods are handmade, and a subsistence<sup>4</sup> economy Individualism is weakly developed in folk cultures, as are social classes. Unaltered<sup>6</sup> folk cultures no longer exist in industrialized countries such as the United States and Canada. Perhaps the nearest modern equivalent in Anglo-America is the Amish, a German American farming sect that largely renounces the products and laborsaving devices of the industrial age. In Amish areas, horse-drawn buggies still serve as a local transportation device, and the faithful are not permitted to own automobiles. The Amish's central religious concept of Demut, "humility," clearly reflects the weakness of individualism and social class so typical of folk cultures, and there is a corresponding strength of Amish group identity. Rarely do the Amish marry outside their sect. The religion, a variety of the Mennonite faith, provides the principal mechanism<sup>8</sup> for maintaining order.

By contrast, a popular culture is a large <u>heterogeneous</u> group, often highly individualistic and constantly changing. Relationships tend to be impersonal, and a pronounced division of labor exists, leading to the establishment of many specialized professions. Secular institutions of control such as the police and army take the place of religion and family in maintaining order, and a money-based economy prevails. Because of these contrasts, "popular" may be viewed as clearly different from "folk." The popular is replacing the folk in industrialized countries and in many developing nations. Folk-made objects give way to their popular equivalent, usually because the popular item is more quickly or cheaply produced, is easier or timesaving to use, or lends more prestige to the owner.



### Notes 词汇注释



- 1. homogeneous [.homəuˈdʒiːnjəs] adj.同类的,相似的
- 2. sanction ['sænk[ən] n批准,同意,支持,认可
- 3. paramount ['pærəmaunt] adj.极为重要的
- 4. subsistence [sʌb'sistəns] n.生存,生活
- 5. prevail [pri'veil] vi流行
- 6. unaltered ['ʌn'ɔ:ltəd] adj.未改变的
- 7. equivalent [i'kwivələnt] adj.相等的 n.同等物
- 8. mechanism ['mekənizəm] n.机械,机构,机制
- 9. pronounced [prəˈnaunst] adj.显著的,明确的
- 10. secular ['sekjulə] adj.长期的,世俗的,非宗教的
- 11. prestige [pres'ti:z, -'ti:dʒ] n.声望,威望



### 专业词汇

- 1. cohesive [kəuˈhiːsiv] adj.内聚的
- 2. heterogeneous [.hetərəu'dʒi:niəs] adj.异种的,异类的

### 难包解析

1. Individualism is weakly developed in folk cultures, as are social classes. Unaltered folk cultures no longer exist in industrialized countries such as the United States and Canada.

as 后接倒装结构,固定用法。no longer"不再"。

参考译文: 个人主义在民间文化里发展得很少, 社会等级也同样如此。在美国和加拿大等工业国家里, 一成不变的民间文化已经不复存在了。

2. Perhaps the nearest modern equivalent in Anglo-America is the Amish, a German American farming sect that largely renounces the products and laborsaving devices of the industrial age.

that 引导定语从句,修饰 a German American farming sect。

参考译文:现代和盎格鲁血统的美国人意义最相近的词可能是阿们宗派(注: 17世纪成立的孟诺教派,因创此教派的雅可布·阿们而得名),他们拒绝工业时代的产品和节省劳动力的设备。

3. Folk-made objects give way to their popular equivalent, usually because the popular item is more quickly or cheaply produced, is easier or timesaving to



use, or lends more prestige to the owner.

give way to"让路,让步"。is more quickly or cheaply produced, is easier or timesaving to use 和 lends more prestige to the owner 是并列成分。

参考译文:民间制作的物品最终被流行商品取代。因为流行的东西做起来更快 或成本更低,用起来更简便或更节省时间,再或者可以给使用者带来声望。



流行文化有三大种类:大众文化、民族文化和另类文化。大众文化是市场取向的,它只能持续一段时间,依靠大众传播媒体存在;民族文化突现了民族中流传的社会活动和本土传统文化;另类文化却不在传统的文化主流的规范中,并且与主流文化的意识形态相抗衡。流行文化是急速传播的文化,这种快速传播必须突破地域文化

和民族文化的障碍;而要达到这个目标,就只能以超越地域性和民族特性的方式出现。可以说,流行文化是没有地域特色和民族性的文化。

### -

### 美国新闻业

By the time of the American Revolution against the British (1775~1783), Connecticut had four newspapers. The first newspaper in the colony was the Connecticut Gazette, established in New Haven in 1755. With one interruption<sup>2</sup> of about a year, it was published continuously until 1768. When it began to founder, its name was taken over by a New London paper, which had begun as the Summary and then became the New London Gazette. As the Connecticut Gazette, it lasted until the mid-nineteenth century. Next in order of establishment came the Connecticut Courant, which began publishing at the end of 1764. At first it supported the American cause less vigorously than did the New London paper, by approximately 1767, the Courant became more outspokenly pro-American. continues as the Hartford Courant today. The Connecticut Journal was begun in New Haven in 1767 and later became the Journal-Courier. The original publishers kept the Journal-Courier moderate in tone and even dared to print articles by individuals who were condemned as pro-British. The fourth newspaper appearing regularly during the American Revolution was the Norwich Packet, 1773 and continuing into the nineteenth century, when it was renamed the Connecticut Centinel.

Appearing weekly, usually in a four-page format, the newspapers carried military news, accounts of the activities of every level of government, political and literary essays contributed by members of the community, notices of extraordinary occurrences<sup>4</sup>, as well as advertisements for newly received goods and real estate for sale. Despite the small size of their papers, publishers carried articles with datelines ranging from New Hampshire to Georgia simply by copying from whatever newspapers came to hand. Before the war intensified<sup>5</sup>, the London dateline was always prominently<sup>6</sup> featured. There were no professional reporters; some of the most interesting items were submitted by recipients of letters sent from afar<sup>7</sup> who allowed the publisher to use these private communications if the names of the correspondents remained unidentified. By modern standards, the news was stale, weeks or even months old, but it was fresh enough to those who had no other means of knowing what was happening. The figures on total circulation of colonial newspapers are only approximate, but it has been estimated that one of the most prominent Connecticut papers had five or six hundred subscribers<sup>8</sup>.